

朝陽科技大學 099學年度第1學期教學大綱
Psychology 心理學

當期課號	3629	Course Number	3629
授課教師	江信男	Instructor	JIANG,SHINN NAN
中文課名	心理學	Course Name	Psychology
開課單位	老人服務事業管理系(四進)一A	Department	
修習別	必修	Required/Elective	Required
學分數	2	Credits	2
課程目標	本課程旨在提供學生瞭解心理學的理论與原則，透過對相關主題的學習與應用，增進學生自我了解與現代生活調適；同時，做為修習其他老人服務事業管理相關課程之基礎。	Objectives	This course tries to introduce the basic theories of psychology to the students. By promoting the students' self-understanding, they can get better adjustment to the modern living. Furthermore, students can learn the elder psychology based on this fundamental studying.
教材	心理學 第二版 王震武、林文瑛、林烘煜、張郁雯、陳學志 合著	Teaching Materials	Psychology 2rd 王震武、林文瑛、林烘煜、張郁雯、陳學志 合著
成績評量方式	1.課堂參與40% 2.期中考30% 3.期末考30%	Grading	1.Class participation 40% 2.Mid-term exam 30% 3.Final exam 30%
教師網頁	-		
教學內容	1.建立學生對心理學的基本概念。 2.使學生能理解及明確述說、分析相關心理問題。 3.培養學生關懷心理調適問題。	Syllabus	1.To build the basic concept of psychology in students. 2.To foster students to understand and elaborate correctly in analysis the psychological . 3.To help students concern the issue of psychological adjustment .

尊重智慧財產權，請勿非法影印。